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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

21 Nisan 2016 tarihli yazısıdır.

Ali Sabancı 

2’DE

4’TE
SABAH SABAH 

ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

3’TE

Hancağız Barajı için 
4.5 milyar harcanacak

Türkiye’de üretim 
yapmak istiyoruz

 Sağlık

Chia Tohumu 
Faydaları (3) 

Ufuk Ayşe Kepkep/Uzm. Diyetisyen
4’TE

4’TE

TOBB Gaziantep Genç Girişimciler 
Kurulu tarafından düzenlenen Girişimci 
Havuz Proje Yarışması Final Programı için 
Gaziantep’e konuşmacı olarak davet edilen 
Ali Sabancı ile GSO ve Sanko’nun onursal 
başkanı Abdülkadir Konukoğlu’nun 
konuşmaları hem düşündürücü hem 
de eğlendirici idi. Dinleyenlerin keyif 
aldıklarından eminim.

 Ali Sabancı genç ve çok dinamik bir 
işadamı. Konuşurken bütün salonun 
ilgisini ve dikkatini üzerinde toplamak için 
dinleyenlere sorular soruyor ve onlarla 
bütünleşiyor.

Doğrusu iyi bir hatip. Esprilerle de 
süslediği konuşmasını herkes pür dikkat 
dinledi.

Barajın yüksekliği 47 metre, 
uzunluğu 1955 metre olacak, 
ihale 3 Aralık’ta yapılacak

Barak ovasına hayat 
kazandıracak, yaşayanların 
standartlarını yükseltecek ve yılda 
birkaç ürün alınmasını sağlayacak 
olan Hancağız barajı nihayet 
gerçekleşiyor.

4.5 milyar liraya çıkacak olan 
Hancağız barajının ihalesi 3 
Aralık’ta yapılacak. 

Bilgisayar şirketi Hewlett-
Packard’ın Türkiye Genel 
Müdürü Şahin Tulga, “Türkiye’de 
üretim yapmayı düşünüyoruz, 
bu konuda ciddi çalışmalar 
yapıyoruz” dedi. Tulga, 
Türkiye'nin ekonomik büyüklük 
bakımından dünyada 20. 
sırada bulunan önemli bir ülke 
olduğuna dikkati çekti.

Chia Tohumu 
Erkekler ve Kadınlarda Etkileri

Beyin işlevlerinin ve dolaylı olarak 
hormon regülasyonunun iyileştirilmesi 
cinsel isteğin arttırılmasında çeşitli etkilere 
sahip olabilir. Ayrıca yüksek oranda 
protein içeren tohumlar vücutta testosteron 
hormonu yapımını teşvik edebilir. 
Testosteron seviyelerinin yükseltilmesine ve 
kas kütlesinin artmasına yardımcı olabilir. 
Antioksidan bileşikler, demir, magnezyum, 
çinko ve çeşitli vitaminler içeren chia, 
sağlıklı yumurta hücreleri üretilmesine 
yardımcı olabilir. 

Kamunun kaynakları 
oy avcılığında kullanılıyor

Ortaokul ve lise çağındaki çocuklar 
uçaklara doldurulup umreye 
götürülürken, kenar semtlerin en 
ücra köşelerine kadar ana okulu 
öğrencileri için kuran kursu ve dini 
eğitim veren kreşler için, seçim yatırımı 
için belediyenin kaynakları milyonlar 
harcanırken, uyuşturucu batağına 
saplanmış gençler ve aileleri, çaresizlik 
içerisinde kaderine terkediliyor. 
Kentin şehri emini olduğunu söyleyen 
belediyeler kamunun kaynaklarını har 
vurup harman savururken, uyuşturucu 
ile mücadele konusunda kılını bile 
kıpırdatmıyor. Uyuşturucu ile mücadele 
merkezleri kurup, gençlere ve ailelere 
yardım eli uzatmıyor.

Yeni doğan bebeğe 
hediye belediyenin görevi, 

uyuşturucu ile mücadele değil!
Yeni doğan bebeğe hediye paketi, 

evlenen çiftlere ev eşyası, dilenemez 
dilenci durumuna sokulan dar gelirliye 
sadaka dağıtmayı belediyenin görevleri 
arasında görev AKP’li belediyeler, konu 
uyuşturucu ile mücadeleye destek vermek 
olunca dut yemiş bülbüle dönüyorlar. 
Kentte, bu konuda belediyeler 
tarafından atılan tek bir adım olmaması, 
belediyelerin soruna ne kadar duyarsız 
kaldığının en önemli göstergesi. Zira 
fakir fukara ve uyuşturucu batağına 
düşmüş binlerce genç onların sorunu 
değil. Onların tek sorunu oy avcılığı 
yapmak. Haber Merkezi

Antep’in EN ÖNEMLİ 
SORUNU: UYUŞTURUCU… Kent, 

uyuşturucu satış ve kullanımının 
en çok arttığı illerin başında geliyor. 

Binlerce genç, hatta çocuk, uyuşturucu 
bağımlısı olduğu için aileler çok büyük 
sıkıntı ve çıkmaz içerisinde…

Yapılan onlarca operasyona 
rağmen, Antep’te uyuşturucu 

sorununda bir arpa boyu yol 
alınamaması dikkat çekerken, 

çocukları uyuşturucu batağına 
saplanmış ailelere yardım eli 
uzatacak hiçbir kurum yok.

AKP’li büyükşehir ve merkez 
ilçe belediye başkanları, 

kentteki uyuşturucu sorununun 
geldiği boyutu en iyi bilen kişiler 

olmasına rağmen, uyuşturucu 
sorununu yok sayıyor, görmezden 
geliyor, adını bile anmıyor.

Belediye başkanları, uyuşturucu  
konusunda KÖR, SAĞIR ve DİLSİZ

Lafa gelince, kendini şehri emin olarak sunan, beşikten mezara kadar 
vatandaşın sorumlusu benim diye laf ebeliği yapan belediye başkanları, 
Antep’te binlerce insanın tuzağına düştüğü ve kurtulamadığı uyuşturucu 
sorununun adını bile anmıyor. Kentin uyuşturucu gerçeğini görmezden 
geliyor, yok sayıyor. Belediyelerin uyuşturucu ile mücadele konusunda tek bir 
adım atmaması, bağımlı gençlerin hayata döndürülmesi konusunda sosyal 
yatırımlara yanaşmaması, duyarsızlıklarının boyutunu gözler önüne seriyor.

31 Mart yerel seçimlere sayılı günler kala 
çalışmalarını sürdüren belediye başkan 

adayları, kentin en büyük sorunları arasında 
yer alan uyuşturucu konusunda herhangi bir 

açıklama yapmadıkları gibi bu soruna hiç 
değinmedikleri görüldü 

Uyuşturucu ile mücadele 
konusu, muhalefetin de 
gündeminde yok

Eğitim İş Sendikası Şehitkamil 
Şube Başkanı Özkan 
Kurtboğan, “Yerel seçim için 
meydanlara çıkan belediye 
başkan adayları, muhtarlar 
ve diğer seçilmek istenen 
paydaşlar bu mevzuyu ya 
gündemlerine almamaktadır 
ya da yeteri kadar değinmeyip 
bir iki satır arası cümle ile 
geçiştiriyor” dedi.   

Uyuşturucu kentin her 
mahallesine sirayet etti

Eğitim İş Şehitkamil Şube Başkanı 
Özkan, “Uyuşturucu kullanım 
yaşının 14’ün de altına düştüğünü 
ve orta okul düzeyinde çocukların 
madde bağımlılığında çok çeşitli 
uyuşturucuları kullanır hale geldiğini 
kaydetti. 

Gaziantep Vergi Dairesi Başkanı 
Mehmet Tarık Törer, mesken kira 

geliri elde eden mükellefleri uyardı

1 Nisan’a kadar beyanda 
bulunulması gerekiyor
Törer, 2023 yılında kira geliri elde 

eden mükelleflerin 1 Mart-1 Nisan (31 
Mart tarihinin hafta sonuna rastlaması 
nedeniyle) tarihleri arasında Yıllık 
Gelir Vergisi Beyannamesi ile beyanda 
bulunmaları gerektiğini hatırlattı. 

2023 yılı içerisinde elde edilen bu gelirlere 
ilişkin beyannamelerin, kendileri için 
önceden hazırlanmış olan Dijital Vergi 

Dairesi (Hazır Beyan 
Sistemi) üzerinden 
vergi dairesine 
gitmeden kolay ve 
güvenli bir şekilde 
verebileceğini 
söyleyen Törer, 
“Mükelleflerimiz 
sisteme, Başkanlığımız 
internet sayfası (gib.gov.
tr) üzerinden 7 gün 24 
saat ulaşabilir. 4’TE

Gaziantep, Bursa ve 
Antalya’da 28 sokak 

satıcısı yakalandı
Hatay merkezli Gaziantep, 

Bursa ve Antalya’da düzenlenen 
operasyonlarda 13 bin 115 adet 
uyuşturucu hap ile muhtelif 
miktarda uyuşturucu madde ele 
geçirildi. 28 sokak satıcısı yakalandı.

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, sosyal 
medya hesabından yaptığı açıklamada 21 
ilde uyuşturucu madde imalatçılarına ve 
sokak satıcılarına yönelik ’Narkoçelik-7’ 
operasyonu düzenlendiğini belirtti. 
Yerlikaya, Jandarma Genel Komutanlığı 
KOM Daire Başkanlığı koordinesinde 
düzenlenen operasyonlara İl Jandarma 
Komutanlıklarında görevli toplam bin 200 
jandarma personeli katıldığını bildirdi. 4’TE

Araç sayısı 670 bini geçtiAraç sayısı 670 bini geçti
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), Şubat ayında trafiğe 

kaydı yapılan araç sayılarını açıkladı. Açıklanan verilere göre 
Antep’te trafiğe kayıtlı araç sayısı artmaya devam ediyor.   

Trafiğe kayıtlı araç sayısı 
5 bin artışla 671 bin 290 oldu

Türkiye İstatistik Kurumu, Şubat 
ayında trafiğe kaydı yapılan araç 
sayılarını kamuoyuna açıkladı. 2023 
yılının Ağustos ayından itibaren 
trafiğe kayıtlı araç sayısının arttığı 
Antep’te yaşanan artış sürüyor. Ocak 
ayında 665 bin 634 aracın kayıtlı 
olduğu kentte bu rakam Şubat ayında 
5 bin artışla 671 290’a yükseldi. 

Şehirde 289 bin 
otomobil bulunuyor

Kentte trafiğe kayıtlı 671 
bin 290 aracın 289 bin 981’ini 
otomobil, 12 bin 920’sini 
minibüs, 4 bin 882’sini otobüs, 
112 bin 755’ini kamyonet, 23 bin 
885’ini kamyon, 179 bin 344’ünü 
motosiklet, bin 455’ini özel 
amaçlı araçlar ve 46 bin 68’ini ise 
traktör oluşturdu. 4’TE

Kentte intihar vakaları 
artmaya başladı

Geçtiğimiz günlerde kentte 
4 çocuk annesi bir kadın ve 17 
yaşındaki bir genç kızın intihar 
etmesinin ardından önceki günde 
KÜSGET Sanayi Bölgesi’nde 18 
yaşındaki İbrahim G. kendini 
asarak yaşamına son verdi. 4’TE

Özkan Kurtboğan

Ercan 
Küçükosmanoğlu

Mehmet Tarık Törer
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
SERHAT ECZANESİ

Eski Garajlar Türkmenler Cd.No:52 (Büyük Veliç Oteli 
200 mt.Yukarısı-Sağlık Ocğ Kar.) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 252 05 84
YÖRE ECZANESİ

Gümüştekin Mahallesi Kuyucak Caddesi No:79/
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Telefon : 0342 336 08 17
AKKENT DEMET ECZANESİ

Akkent mahallesi, 134023 nolu sokak (Akkent camii 
civarı, Soma Evler karşısı, My Park Teras sitesi altı) No 

2C/G Şahinbey / ŞAHİNBEY
Telefon : 03429991197

GÖKÇE AĞAR ECZANESİ
Şahintepe Mah. 133380 Nolu Sk. Şireci Plaza No:2C/G 

(KARATAŞ OSKA, WİNMAR MARKET, MEDİANTEP 
TIP MERKEZİ KARŞISI)/ ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY

Telefon : 03429996448
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Üniversite Bul. 309/A (Diş Fakültesi Karşısı ,Tıp 

Fakültesi Acil Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 3605711
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karşısı-Eski Primer hastanesi karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423233013
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ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0545 635 73 62
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Telefon : 03423231555
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/ ŞEHİTKAMİL / Telefon : 03423231234
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Seyrantepe Mahallesi 65112 Nolu Sokak No:1/B ( LİV 
Hospital Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 408 88 18
AYŞE ECZANESİ

ATAKENT MAHALLESİ 02024 NOLU SOKAK NO:4/F 
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Telefon : 0501 226 2973

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.

İmtiyaz Sahibi ve
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Nurgün BALCIOĞLU
Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
Kelebek Dağıtım

 www.gaziantepsabah.com - gaziantepsabah@yahoo.com
Bu gazete Basın Meslek İlkelerine 

uymaya söz vermiştir.

Kuruluş tarihi: 2 Şubat 1946
Yıl:78  Sayı : 27.441

22 MART 2024 CUMA
(Yerel Gazete)

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

 Ali Sabancı 

 Ali Sabancı genç ve çok 
dinamik bir işadamı.

Konuşurken bütün salonun 
ilgisini ve dikkatini üzerinde 
toplamak için dinleyenlere 
sorular soruyor ve onlarla 
bütünleşiyor.

Doğrusu iyi bir hatip. 
Esprilerle de süslediği 
konuşmasını herkes pür 
dikkat dinledi.

 Ali Sabancı, merhum Hacı 
Ömer Sabancı’nın torunu, 
Şevket Sabancı’nın oğlu ve 
medya dünyasının lideri 
Aydın Doğan’ın da damadı.

Genç girişimcilere 
anekdotlarla tavsiyelerde 
bulunurken, hedef 
gösterirken babası Şevket 
Sabancı ile aralarında geçen 
diyalogları da ‘Zaman’ 
kavramını açıklamak için 
ustaca kullandı.

‘İtibar’ın üzerinde 
çok durdu. İtibar 
tesis edilmedikçe ve 
korunmadıkça iş hayatında 
tutunmanın mümkün 
olmadığını önemle 
vurguladı.

 Dünkü yazımın ana 
teması ‘İtibar’dı. Bunun 
için Sabancı’nın ‘İtibar’ 
vurgularını dikkatle not 

ettim. Dünkü yazımda, 
‘İtibar’ biriminin ‘para’ 
olduğunu iddia etmiştim.

Dün ne oldu tahmin 
edersiniz?

Ali Sabancı, o kadar güzel 
şeyler söyledi ama müthiş 
alkışı hangi söyleminden 
sonra aldı, biliyor musunuz?

Jüri önünde yarışacak 
girişimcilerin birinci 
gelenine 30 bin lira ödül 
vaadedilmişti. Sabancı, 
“Buna 20 bin lira da ben 
ilave ediyorum” deyince alkış 
kıyameti koptu!

Bütün salon, üniversiteli 
girişimciler, davetliler, 
işadamları hepsi uzun uzun 
alkışladı.

Bilmem analatabiliyor 
muyum?

Genç nesil de böyle 
düşünüyor. Maalesef!

 Abdülkadir Konukoğlu 
artık bir konuşma ustası…

Arkasında Türkiye’nin 
hemen her köşesinde yaptığı 
yüzlerce konuşmanın 
verdiği rahatlıkla bilgisini, 
deneyimini, doğrusunu, 
hatalarını kendine has tarzı 
ile paylaşıyor. Herkes ilgi ile 
dinledi.

Ali Sabancı, Konukoğlu 

ailesine duyduğu yakınlığı 
her fırsatta gösteriyor. Hacı 
Ömer’le merhum Sani 
Ağabey’i en tepeye koyuyor. 
Sonra, “Şevket Sabancı ile 
Abdülkadir Bey gelir, onları 
da ben ve Cengiz Konukoğlu 
izler” diyerek hoş bir 
kronoloji derledi.

 GTO Başkanı Eyüp Bartık, 
çok sevdiği dedesinden 
hatıralar naklederken, o 
zamanın insanlarının gençler 
için ‘cahal’ demesinin 
yanlışlığına dikkat çekerek, 
hayır, onlara cahil demenin 
hata olduğunu şimdi daha iyi 
kavrıyoruz, dedi.

 ‘Cahal’ cahil demek 
değildir.

Ömer Asım Aksoy’un 
‘Antep Ağzı’ kitabında 
karşılığı şöyle:

“Antep yöresinde 
çocukluktan yeni yetmeliğe 
geçiş dönemindekiler için 
kullanılan sözcük.”Yani ‘Toy’ 
demek.

 Tam sırası gelmişken 
sorayım: Gaziantep’in 100 
binlik stratejik planından 
haberdar mısınız?

Bu da nereden çıktı 
demeyin, birisi hepimizi 
bayağı cahil zannediyor.

Aykut Tuzcu’nun 
21 Nisan 2016

tarihli yazısıdır

Belirsizlik tırmanıyor!..
Şu hale bakın!
ABD’nin önde gelen havayolu 

şirketlerinden Delta Airlines, ABD 
Dışişleri Bakanlığı’nınTürkiye’ye 
seyahat konusunda yaptığı uyarı 
ve Türkiye’ye ilişkin güvenlik 
endişelerinin artmasına 
bağlı olarak New York JFK 
Havaalanı ile İstanbul Atatürk 
Havaalanıarasında gerçekleştirdiği 
seferleri durdurduğunu bildirdi.

Sonra da, Delta Airlines internet 
sitesinde yapılan  açıklamada, 
seferler Mayıs 2016’da yeniden 
başlamak üzere geçici olarak 
askıya alındı, dendi!

 İspanyol havayolu şirketinden 
Iberia Havayolları da, İstanbul 
seferlerini taleplerdeki ‘dramatik 
düşüş’ bahanesiyle 7 Mayıs’tan 
itibaren durdurma kararı aldı.

Iberia seferlerini Mayıs’ın 7’sinde 
durdururken, Delta, Mayıs ayında 
yeniden seferlere başlayacak! 
İnanırsanız tabii…

 Fransa Başkanı Hollande, 
“Türkiye-Rusya savaşı çıkıyor, 
bu ülkeye gidecekler dikkat 
etsin” diyor. Hem de ne zaman 
dersiniz, tam 2016 turizm planları 
yapılırken. Yani, tam zamanında 
söylüyor!

 Başta ABD, Almanya, İngiltere 
ve Fransa büyükelçiliklerinin 
internet sitelerinde “Türkiye’ye 
gitmeye mecbursanız  dikkatli 
olun ama Gaziantep’e sakın 
gitmeyin” diyor.

Adana’daki konsolosluk 
çalışanları aldıkları emir gereği 
eşlerini ve çocuklarını ülkelerine 
gönderiyor.

 Kilis’e her gün Suriye’den füze 
atılıyor. Şimdiye kadar 12 kişi 
hayatını kaybederken yüzlercesi de 
yaralandı.

Pikaplara yerleştirilen basit füze, 
roket atıcı sistemleriyle vurdu-
kaçtı taktiği uygulayan teröristlerle 
başetmek zor oluyor. Zira orayı 
bombalasan, orasının kimin 
olduğu net belli olmadığı için iş 
büyüyebilir!

 Sorumsuz gazeteciler de 
asparagas haberler yapıp, 
Gaziantep’e uçakla gelen insan 
sayısı geçen seneye göre yüzde 
20 arttı diyerek, gelenlerin turist 
olmadığını bilmedikleri için yanlış 
bilgilendirme yapıyor.

TOBB Gaziantep Genç 
Girişimciler Kurulu tarafından 
düzenlenen Girişimci Havuz 
Proje Yarışması Final Programı 
için Gaziantep’e konuşmacı olarak 
davet edilen Ali Sabancı ile GSO 
ve Sanko’nun onursal başkanı 
Abdülkadir Konukoğlu’nun 
konuşmaları hem düşündürücü 
hem de eğlendirici idi. 
Dinleyenlerin keyif aldıklarından 
eminim.

Son zamanlarda ardı ardına gelen zamlar 
ve zorlaşan hayat şartları birçoğumuzun 
gündeminde. Hemen her kesimden 
insanı etkileyen bu zamlar çok konuşulup 
tartışılıyor. Peki, yapılan zamlar halkın bakış 
açısından hayatı nasıl etkiledi? Alım gücü 
ne durumda? Ekonomik durumumuzdan 
ne kadar memnunuz? NG Araştırma olarak 
bu soruların cevaplarını öğrenmek için 20 
Şubat – 11 Mart 2024 tarihleri arasında, 
benderimki.com aracılığıyla 18 yaş üzeri 
Türkiye geneli 1737 kişinin katıldığı bir 
kamuoyu araştırması yaptık. Yaptığımız 
araştırmaya katılanların çalışma durumları şu 
şekilde:

Aktif Çalışan: %48
İşsiz: %16
Ev Hanımı: %14
Emekli (Çalışmayan) : %11
Öğrenci: %6
Emekli (Çalışmaya devam eden): %5

Emekliler geçinebiliyor mu?
2024 yılında emekli maaşlarına yapılan 

%49,25 oranındaki zam emeklilerin 
beklentisini karşıladı mı?

Katılımcılar arasındaki her 2 emekliden 
1’inin emekli maaşı dışında başka bir geliri 
bulunuyor. Ek gelire de gerçekten ihtiyaçları 
olduğunu belirttiler. Çünkü ek geliri olan 
her 10 emekliden 9’u sadece emekli maaşıyla 
geçinemeyeceğini söylüyor. Emekli maaşı 
dışında ek geliri olmayanların %70’i ise 
geçinemediğini belirtti. 2001 yılında asgari 
ücretin 1,6 katı olan en düşük emekli maaşı, 
22 yıl sonra net asgari ücretin 0,6 katına 
düştü1.

Asgari ücrete gelen zam yeterli mi?
Asgari ücrete yapılan %49 oranındaki zam 

çok konuşuldu. Peki, bu zam asgari ücretlinin 
rahat bir nefes almasını sağladı mı?

Her 10 kişiden 6'sı yapılan zammın 
beklediğinden az olduğunu belirtirken, 
3'ü ise beklediği oranda bir zam olduğunu 
belirtti.

Asgari ücretle kaç kişi geçinebilir?
Geçim şartlarını daha iyi anlayabilmek 

için katılımcılara, kirada yaşayan ve tüm 
geliri asgari ücret olan kaç kişilik bir 
ailenin borçlanmadan temel ihtiyaçlarını 
karşılayabileceğini sorduk.

Katılımcıların %37’si asgari ücretle 
bir kişinin dahi temel ihtiyaçlarını 
karşılayamayacağını düşünüyor. %26’sı 
1 kişi derken, 2 kişi diyenlerin oranı 
%16. 4 kişilik bir ailenin geçinebileceğini 
belirtenlerin oranı ise %7. Ayrıca 5 veya daha 
fazla kişinin geçinebileceğini belirtenlerin 
toplam oranı ise %4. Yaklaşık olarak 
oranladığımızda her 3 kişiden 1'i, tek kişinin 

bile asgari maaşla geçinemeyeceğini 
belirtti. Her 3 kişiden 2'si ise iki 
kişinin geçinemeyeceğini yani 
yeni bir hanede yeni bir aile 
kurulamayacağını belirtti.

Zamlar yaşamı nasıl etkiledi?
Son zamanlarda gelen zamların 

geçim şartları üzerindeki etkilerini 
sorduğumuzda gelen yanıtlar 
oldukça dikkat çekiciydi.

Ev kiralarındaki artış katılımcıların 
%68’ini olumsuz yönde etkilerken, 
faturalardaki (elektrik, doğalgaz, su) artış 
ise katılımcıların %88'ini olumsuz yönde 
etkiledi. Fiyat artışlarından olumsuz 
etkilenmeyen oldukça azınlık bir kesim 
var. Benzin fiyatlarındaki artıştan olumsuz 
yönde etkilenenlerin oranı ise %87. Ayrıca, 
katılımcıların %92’si gıda ürünlerindeki 
artıştan olumsuz yönde etkilendiklerini 
belirtti.

Ev kiralarındaki artışın etkileri neler?
Kirada yaşayan katılımcılara, oturdukları 

evin kirası ile ilgili görüşlerini sorduk.
Yaklaşık olarak her 3 kiracıdan 2'si ev 

kirasının beklediğinden çok fazla olduğunu 
belirtirken, beklediğim gibi diyenlerin oranı 
ise her 4 kişiden 1'i oldu. Kirada oturuyorum 
diyenlerin Türkiye genelinde ödediği aylık 
kira tutarının ortalaması 8.737 TL. Bu veriyi 
detaylı incelediğimizde İstanbul, Ankara 
ve İzmir aylık kira ortalaması ise 14.321 TL 
olarak dikkat çekti.

Ev sahibi olmayanlara, ‘Oturduğun ev senin 
olsa sen evini ne kadara kiraya verirdin?’ diye 
sorduğumuzda ise gelen yanıtların ortalaması 
5.711 TL.

Akaryakıt zamları sürücüleri nasıl etkiliyor?

Akaryakıta zamlar gelmeye devam 
ediyor. Peki, bu durum araba kullanma 
alışkanlığımızı değiştirdi mi?

Arabası olan her 10 kişiden 8’i son 
zamlardan sonra araç kullanım sıklığını 
azalttığını belirtti. Arabası olmayan kişilere 
ise araba almama sebebini sorduğumuzda 
gelen yanıtlar yine ekonomik sorunları işaret 
ediyor. Katılımcıların %41’i kişisel ekonomik 
durumunun kötü olmasını sebep gösterirken, 
%39’u ise araba fiyatlarının çok yüksek 
olmasından kaynaklandığını belirtti.

Birikim yapabiliyor muyuz?
Bir çoğumuz geleceğimiz için birikim 

yapmanın önemli olduğunu düşünür ve 
bunun için çaba gösteririz. Peki, gerçekten 
birikim yapabiliyor muyuz?

Her 10 kişiden 8'i birikim yapamadığını 
belirtirken, 2'si ise düzenli olarak birikim 
yapabiliyor.

Aylık gelir, giderleri karşılıyor mu?
Zamlar, enflasyon derken Türkiye'de 

ailelerin aylık geliri, temel ihtiyaçlarını 
karşılamaya yetiyor mu?

Aylık gelirinin, temel ihtiyaçlarını 
karşılayamadığını söyleyenlerin oranı 
yaklaşık olarak her 2 kişiden 1'i. Haber 
Merkezi

Emeklilerin yüzde 86’sı, yapılan zammın beklediğinden az olduğunu belirtti

Her iki kişiden biri aylık geliri 
ile ihtiyaçlarını karşılayamıyor

NG Araştırma halkın bakış açısından NG Araştırma halkın bakış açısından 
geçim şartlarını değerlendiren bir kamuoyu geçim şartlarını değerlendiren bir kamuoyu 
araştırması gerçekleştirdi. 20 Şubat-11 Mart araştırması gerçekleştirdi. 20 Şubat-11 Mart 

2024 tarihleri arasında 18 yaş üzeri 1737 2024 tarihleri arasında 18 yaş üzeri 1737 
kişinin katılımıyla Türkiye genelinde yapılan kişinin katılımıyla Türkiye genelinde yapılan 
kamuoyu araştırmasının ilginç sonuçları var.kamuoyu araştırmasının ilginç sonuçları var.
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Barak ovasına hayat 
kazandıracak, yaşayanların 
standartlarını yükseltecek ve 
yılda birkaç ürün alınmasını 
sağlayacak olan Hancağız 
barajı nihayet gerçekleşiyor.

4.5 milyar liraya çıkacak 
olan Hancağız barajının 
ihalesi 3 Aralık’ta yapılacak. 
1984 yılına Hancağız barajı 
çalışmalarının başlatılması 
için 200 milyon lira ayrılacağı 
bildiriliyor.

Nizip ilçesinin 
güneydoğusunda, Nizip çayı 
üzerinde yapılması kesinleşen 
Hancağız barajı 4.5 milyona 

mal olacak. Derivasyon 5.3 
metre çapında ve 412 metre 
uzunluğundaki bir tünel 
tarafından sağlanacak. Baraj 
gövdesi karışık dolgu tipi 
olacak. Barajın yüksekliği 
47 metre uzunluğu ise 1955 
metre, 3 milyar 800 milyon 
metreküp kazı ve dolgu 
yapılacak. 825 ton demir ve 
26 bin 715 metreküp beton 
kullanılacak.

Hancağız Barajının ihalesi 
ve çalışmaların yürütülmesi 
Devlet Su İşleri 20. Bölge 
Müdürlüğü tarafından takip 
edilerek sonuçlandırılacak. 

Hancağız Barajı için Hancağız Barajı için 
4.5 milyar harcanacak4.5 milyar harcanacak

Barajın yüksekliği 47 metre, uzunluğu 1955 metre olacak, ihale 3 Aralık’ta yapılacak
Tespitin parti binası içinde yapılmasına 

karşı olanlar yine genel merkeze kadar 
uzanan aykırı düşüncelerini ortaya 
koyup bazı çalışmalar yaptılar.

Söylentilere göre tespitin yapılmasına 
çok az bir zaman kalması, parti içinde 
görüş ayrılıkları ve çekişmelerin 
sürmesi, genel merkezce de dikkate 
alındı. Tespitlerin mahallelerde 
yapılması konusunda il teşkilatlarına 
telefon edildi.

Konu ile ilgili olarak konuştuğumuz 
İl Başkanı Nazmi Başel: “Delege 

tespitinin nasıl yapılacağı tüzüğümüzde 
ve merkezden gelen genelgelerde 
belirtilmiştir. Tespitler bu hükümlere 
göre yapılacaktır. Genel merkezle 
bu konuda telefon görüşmesi 
yapılmamıştır” dedi.

Partideki bazı kişiler de daha önce 
tespitlerin parti binasında yapılacağının 
açıklandığını ancak görüş ayrılıkları 
ve çekişmeler üzerine parti mevzuatı 
doğrultusunda mahallelerde yapılması 
konusunda merkezin görüşü 
bulunduğunu iddia ediyorlar.

ANAP’ta delege seçimi tartışma konusu oldu

ANAP mahalle delege tespiti 
yönünden günün konusu oldu

Bir süre önce delege tespiti parti içinde görüş ayrılıklarına neden 
olmuş, bu görüş ayrılıkları genel merkeze kadar ulaşmıştı. Sonunda 
tespitin mahallelerde değil parti binası içinde yapılacağı açıklandı.

Yemekte Vali, Garnizon Komutanı, bazı 
daire müdürleri, belediye meclis üyeleri 
ve basın mensupları bulundu.

Geç vakte kadar devam eden toplantı 
sonunda konuşan Belediye Başkanı 
Arpacıoğlu geleneksel hale getirilen 
bu tür yemekli toplantıların çalışma 

dönemleri sonunda tekrarlanacağını 
bildirdi.

Yemekli toplantıda iki okuyucu 
çeşitli şarkılar söyledi, bir dansöz de 
masaların üzerine çıkarak raks etti. Basın 
mensupları ve yöneticilerle birlikte yenen 
yemek çok renkli geçti.

Belediye başkanının yemeğinde

Rakkaseler masanın üzerinde dans etti
Belediye Meclisi’nin Ekim 1984 ayı çalışmalarının sona ermesi 

nedeniyle belediyece bir yemekli toplantı tertiplendi.

Vilayet filtreyi ne zaman takacak?

Kalorifer bacası bütün 
bölgeyi dumana boğuyor

Belediye tarafından alınan karar gereğince 
kaloriferle ısınan evlere 10 Kasım’a kadar filtre 
takılması zarureti vardı. 10 Kasım geçtiği 
halde belediyenin aldığı karar askıda kaldı. Ne 
vatandaşlar ne de resmi kuruluşlar kalorifer 
bacasına filtre taktırmadı.

Sabahları erkenden işlerine giden yurttaşlar 
vilayet binası yakınından geçerken dumandan 
adeta boğuluyor. Vatandaşlar soruyor: 
“Belediyenin kararı gereğince vilayete filtre ne 
zaman takılacak? Suburcu ve çevresinin havasını 
kirletiyor. Her taraf is, pis içinde kalıyor. Karara 
göre vilayetin uyması gerek. Aksi takdirde 
belediye vilayeti cezalandırmayacak mı?

Konuyla ilgili olarak görüştüğümüz vilayet 
yetkilileri de Urfa’daki Zirai Donatım 
Kurumunda filtre yapıldığını, bunun yararlı 
olup olmayacağı ve takılmasının uygun bulunup 
bulunmadığının belediyeye sorulduğunu ve bir 
aya yakın süredir cevap alınmadığını bildirdiler.

Zirai Donatım Kurumunun yaptığı filtre 
standartlara uygun çıkarsa yurttaşların da 
buradan temin imkanı doğacak.

Birçok kişiyi tehdit ederek 
para ve çeşitli eşya gasp eden 
15 kişilik çete yakalandı.

Yakalananlar 
sorgulamasında suçlarını 
itiraf ettiler. Gasp edilen 

paraların tümünün 
harcandığı tespit edildi. 
Sanıkların üzerinde bulunan 
6 adet saat sahiplerine 
teslim olundu. Tahkikat 
sürdürülüyor.

15 kişilik gasp çetesi yakalandı
16-18 yaşlarındaki çete mensupları birçok kişiyi 

bıçakla tehdit ederek para ve eşya aldı

Yüzde 100 yabancı sermaye
Tulga, Hewlett-Packard’ın 

bu önemli potansiyeli daha iyi 
değerlendirmek için, yüzde 
100 yabancı sermaye ile üretim 
yapmayı düşündüğünü belirtti.

Çok büyük bir potansiyele 
sahip olan Türkiye’de var 
olmak ve potansiyeli daha iyi 
değerlendirmek için üretimin 
gerekli olduğunu belirten 
Tulga, şöyle konuştu: “Şu anda 
Türkiye’de üretimimiz yok. 
Ancak üretim yapabilmek 
için çalışmalara başladık. 
Bu konuda Devlet Bakanı 
Ali Babacan ile görüşerek 
ilk önemli adımı atmış 
olduğumuzu düşünüyorum. 
Yüzde 100 yabancı sermaye 
getirerek, üretim yapmayı 
düşünüyoruz. Şimdilik, Türk 
iş adamları ile ortak yatırım 
düşüncemiz yok. Yatırım 
konusunda, gerekli yardımları 
alabilirsek üretime geçebiliriz. 
Bu süre, 6 ayda olabilir, 2 yılda. 
Çalışmalarımız devam ediyor.”

Güç müşteriye geçti
Dünyada, bilgi-iletişim 

sektöründe çok hızlı 
değişimler yaşandığını, bu 
hızlı değişimin şirketlerin 
kar marjlarını düşürüp, yeni 
arayışlara yönelmesine neden 
olduğunu belirten Tulga, 
“İletişim devrimiyle birlikte 
güç müşteriye geçti. Artık 

müşteriler kendi aralarında 
haberleşebiliyor, bir firma 
ile ilgili her türlü bilgiye 
ulaşabiliyorlar hiçbir şey gizli 
kalmıyor. Her şey şeffaf, bir 
firmanın internet sitesine 
giriyorsunuz ve oradan her 
türlü bilgiye ulaşıyorsunuz. 
Üretilen ürün, muhteviyatı, 
fiyatı başta olmak üzere her 
şeyi müşteri öğrenip kararını 
ona göre veriyor” diye 
konuştu.

Ticaretin globalleşmesi 
ile birlikte kar etmenin de 
zorlaştığını ve bu durumun 
firmaların yeni müşteri 
arayışına gittiğine dikkati 
çeken Tulga, “Firmalar yeni 
bir çıkış yolu bulmak için 
artık müşterilerine yeni 
bir bakış açısıyla bakmaya 
başladı. Firmalar artık 
müşteriyi elde etmek için 
başlangıçta belki zararına satış 
yapıp, onda bir memnuniyet 
hatta bunun da ötesinde bir 
coşku yaratmayı düşünüyor” 
dedi.

Tulga, müşterilerine nasıl 
strateji ve iş modeli kurmaları 
gerektiğini, bilgisayar 
sistemlerini de öğrettiklerini 
anlatırken, “Artık biz iş 
hayatının tam merkezindeyiz. 
Müşterilerimiz şirketlerin 
satın alma müdürleri değil 
bizzat şirketin sahibi” dedi.

Türkiye'de üretim Türkiye'de üretim 
yapmak istiyoruzyapmak istiyoruz
Bilgisayar şirketi Hewlett-Packard’ın Türkiye Genel Müdürü Şahin Tulga, “Türkiye’de üretim 

yapmayı düşünüyoruz, bu konuda ciddi çalışmalar yapıyoruz” dedi. Tulga, Türkiye'nin ekonomik 
büyüklük bakımından dünyada 20. sırada bulunan önemli bir ülke olduğuna dikkati çekti.

Raporda, Hancağız barajının 1989 
yılında işletmeye açıldığı ve sulama amaçlı 
kurulduğu belirtildi. Barajın yağmur suları 
dışında tek kaynağının Nizip çayı olduğuna 
dikkat çekildi. 13 Eylül 2004 tarihinde 
DSİ ve Gaziantep Çevre ve Orman 
Müdürlüğü teknik elemanlarınca yapılan 
incelemede barajın su kotunun 413.60 
metre olduğu, gölün yüzeyinde ve suyun 
çekildiği kısımlarda ölü balıklar görüldüğü 
ifade edilen raporda şunlar kaydedildi: 
“Balık ölümleri, su seviyesinin 420 metre 
kotundan aşağıya düşmesinden sonra 
başlamıştır. Bunun sebebi gölün suyuna 
karışan kimyasal madde yoğunluğunun, su 
miktarının azalmasına paralel artması ve 
oksijen yetersizliği, dolayısıyla balıkların 
yaşama koşullarının sağlanamamasıdır”

Balık ölümlerinin önlenmesi için
Raporda, Hancağız Barajı’ndaki balık 

ölümlerinin önlenmesi için su seviyesinin 
420 metre kotunun altına düşülmemesi 
gerektiği, çiftçilerin mağdur olmaması, 
sulamanın sağlıklı ve yeterliliği açısından 
göle mutlaka su takviyesi yapılması 

gerektiğine dikkat çekildi.
Birecik barajından göle su nakliyesi 

yapma amacıyla inşa edilmiş olan yeni 
köy sulama kanalının işletmeye açılarak 
Hancağız barajı rezervuar alanının 
beslenmesi gerektiği vurgulanan raporda, 
proje için yaklaşık 23 trilyon lira ödeneğe 
ihtiyaç duyulduğu ifade edildi.

Raporda ayrıca kirlilik düzeyinin artışını 
engellemek amacıyla mutlaka Nizip çayı 
üzerine kimyasal arıtma tesisi yapılması 
önerildi.

Nizip Kaymakamı Mustafa Canarslan 
raporun balık ölümlerinin gerçek nedenini 
ortaya koyduğunu ve tahmin ettikleri 
gibi su seviyesinin azalması ve iç kirlilik 
nedeniyle balıkların öldüğünün ortaya 
çıktığını söyledi.

Canarslan, Birecik barajından Hancağız’a 
su pompalanması için düşünülen 
pompaj istasyonunun 2005 yılında 
devreye girmesiyle Hancağız Barajı’ndaki 
sorunların büyük oranda çözüleceğini, 
rapordaki öneriler konusunda yetkili 
mercilerin bilgilendirildiğini kaydetti.

Balık ölümlerinin nedeni kimyasal kirlilik
Nizip ilçesi Hancağız Barajı’ndaki balık ölümlerini araştıran İl 

Çevre ve Orman Müdürlüğü ile DSİ teknik elemanlarınca hazırlanan 
raporda, balık ölümlerinin su seviyesinin düşmesi nedeniyle 
kimyasal madde yoğunluğunun artmasına bağlı olduğu açıklandı.

Iraklı iş adamları 
ticaret anlaşması yaptı

Iraklı iş adamları heyeti, Gaziantep 
Organize Sanayi Bölgesi’ndeki 

tesislerde incelemelerde bulundu.
Gaziantep Sanayi Odası'nın davetlisi olarak 

Gaziantep’te bulunan iş adamlarından oluşan 90 
kişilik heyet Gaziantep OSB’deki incelemelerine 
Tat Makarna tesislerinde başladı.

GSO Genel Sekreteri Kürşat Göncü’nün 
nezaretinde daha sonra diğer tesislerde 
gezi ve incelemelerde bulunan iş adamları 
sanayicilerden üretimlerine ilişkin bilgi aldı.

Irak Fuar İdaresi Başkanı Muhammed Al Cabir, 
gezi sırasında yaptığı açıklamada Gaziantep’te 
bulunmaktan mutluluk duyduklarını belirtti. 
Gaziantep'te dün açılan Gıda, Gıda Teknolojileri 
ve Ambalaj Fuarı’nı gezmek için Gaziantep’e 
geldiklerini belirterek, “Bu gezi de işadamlarımız 
Gaziantep’teki iş adamları ile önemli ticaret 
anlaşmaları imzaladılar” dedi.

GSO Genel Sekreteri Kürşat Göncü’de 
açıklamasında Gaziantep’teki modern 
işletmelerin Irak'ın ihtiyaç duyduğu her türlü 
ürünü üretme kapasitesine sahip olduğunu 
vurguladı.

Iraklı işadamlarının Gaziantep’teki gezi ve 
incelemelerinin Gaziantep ile Irak arasındaki 
ticari ilişkilerin gelişmesine önemli katkı 
yapacağını vurgulayan Göncü, “GSO olarak 
komşularımızla ilişkilerimizde gelişme 
sağlayacak girişimlere ve etkinliklere büyük 
önem veriyoruz” diye konuştu.

Et Hali esnafından Uğur Talu, et 
fiyatlarının diğer ürünlere oranla zam 
yapılmamasından dolayı değerinin altında 
işlem gördüğünü ancak buna rağmen 
satışların düştüğünü söyledi.

Zamlanmasa da müşteri yok
Et Hali’nde hiçbir esnafın satışlardan 

memnun olmadığını belirten Ahmet Yılmaz 
ise, Ramazan ayının yaklaşması nedeniyle 
az da olsa et halinde bir canlanmanın 
olduğunu söyledi.

Yılmaz, “Et Hali’nde 10 milyon olan 

kemiksiz et marketlerde 13-14 milyona 
satılıyor. Önceden et Hali’nde adım atacak 
yer bulamazdık, şimdi esnaf birbirinin 
yüzüne bakıyor, deyim yerindeyse sinek 
avlıyor” dedi.

Kemiksiz etin 10, kemikli etin 8 milyon 
lira olduğunu belirten Yılmaz, kıyma 
ve kaburga 7 milyon 500 bin, 4 ayak bir 
işkembe bir kellenin takım olarak 5 milyon, 
karaciğerin 6 milyon, takım ciğer 2 böbrek 
bir dalak bir yürek bir akciğer 4 milyon 500 
bin lira olduğunu söyledi.

Et piyasası hareketsiz
Et piyasasının yaklaşık 2 yıldır hareketsiz olduğunu belirten Et Hali esnafı, zam 

yapılmamasına rağmen et satışlarında düşme gözlendiğini dile getirdi.
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Chia Tohumu 
Faydaları (3) 

Sağlık

Chia Tohumu Erkekler 
ve Kadınlarda Etkileri

Beyin işlevlerinin ve dolaylı olarak 
hormon regülasyonunun iyileştirilmesi 
cinsel isteğin arttırılmasında çeşitli etkilere 
sahip olabilir. Ayrıca yüksek oranda 
protein içeren tohumlar vücutta testosteron 
hormonu yapımını teşvik edebilir. 
Testosteron seviyelerinin yükseltilmesine ve 
kas kütlesinin artmasına yardımcı olabilir. 
Antioksidan bileşikler, demir, magnezyum, 
çinko ve çeşitli vitaminler içeren chia, 
sağlıklı yumurta hücreleri üretilmesine 
yardımcı olabilir. Kadınlarda hormonların 
düzenlenmesini sağlayabilir ve üreme 
organlarına giden kan akışını arttırabilir.

Chia Tohumu Yağı Faydaları
Chia tohumu yağı kaşıntı, kserozis, 

diyabet ve böbrek yetmezliği olan kişilerde 
cilt rahatsızlıklarının hafifletilmesinde 
etkili olabilir. Yağ asitlerinden zengin 
chia tohumları cildin nemlendirilmesini 
teşvik edebilir. Chia tohumu yağı faydaları 
arasında epidermal geçirgenlik ve bariyer 
fonksiyonlarında iyileşmeler yer alabilir. 
Bu sayede vücuttan su kaybını azaltmaya 
yardımcı olabilir. Yapılan çalışmalara göre 
tüketilen chia tohumu yağı dislipidemi ve 
insülin direnci vakalarında yağlanmayı 
ve insülin direncini iyileştirebilir. Ayrıca 
yüksek karbonhidrat ve yağ alınmasına 
ek olarak tüketilen chia, yağların karın 
bölgesinden farklı bölgelere dağılımını 
teşvik edebilir. Sürecek

Özkan, “Gaziantep'in hemen 
her mahallesine sirayet eden bu 
zehirler Şehitkamil'de Karşıyaka, 
Hacıbaba, Cinderesi, Çıksorut; 
Şahinbey'de Yukarıbayır, Düztepe, 
Vatan Mahallesi gibi semtlerde 
yoğunluk kazanarak artış gösteriyor. 
Yine İbrahimli ve civarında 
sentetik uyuşturucuların yoğun 
satışı ve kullanımı gerçekleşiyor. 
Yine Sendikamıza ulaşan bilgiler 
doğrultusunda Yeditepe mahallesinde 
kurulan kafe tarzı işletmelerde bu 
malzemelerin teminine zemin açan 
işletmelerin varlığından haberdarız” 
şeklinde konuşma yaptı.

Gençlerimiz arasında çok farklı 
uyuşturucu türleri kullanılıyor

Genel Sağlık İş İl Temsilcilik 
Kurulu Başkanı Prof. Dr. Ercan 
Küçükosmanoğlu, “Önümüzde yerel 
seçimler var. Gaziantep ülkemizdeki 
uyuşturucu trafiğinde bir geçiş 
noktası olarak değerlendiriliyor. 
Çok farklı uyuşturucu türleri 
maalesef gençlerimiz arasında 

kullanılıyor. Hatta çocuk yaşlarda 
uyuşturucu kullanımına rastlanıyor. 
Hastanelerimize idrarda uyuşturucu 
incelemesi için ciddi sayıda 
başvuru oluyor. Çocuklarımıza 
ve gençlerimize sahip çıkmamız 
gerekiyor. Uyuşturucu kullanım 
yerlerinin genellikle metruk, 
kullanılmayan binalarda olduğu 
görülüyor. Şehrimizde belediyelerin 
halkla işbirliği, yapıları insanlar için 
güvenli hale getirmesi gerekiyor” 
ifadelerini kullandı. 

Gaziantep yapılaşma 
açısından sıkıntılı bir şehir

Gaziantep’in yapılaşma açısından 
sıkıntılı bir şehir olduğunu dile 
getiren Küçükosmanoğlu, “Gaziantep 
yapılaşma açısından sıkıntılı bir şehir. 
Doğudan batıya doğru giderken, eski 
yapı anlayışından yeni yapı anlayışına 
giderken ortada kalmış bir şehiriz. 
Dar sokaklar, güneş alamayan üst 
üste kondurulmuş briketten yapılan 
yapılar. Uçakla şehrin üzerinden 
geçerken bu yapılaşma çok daha iyi 

anlaşılıyor” ifadelerini kullandı.
Binalar beş kattan fazla olmamalı
Küçükosmanoğlu, “En büyük 

sorunlardan biri de yeni yapılar 
yüksek katlı binalar. Her iki yapı 
anlayışı da insan sağlığına uygun 
değil. Uyuşturucu ile mücadelede 
de şehrin gençler ve çocuklar için 
bir cazibe merkezi haline getirilmesi 
gerekiyor. Geniş oyun alanları parklar 
gerekiyor. Binaların beş kattan fazla 
olması ve şehrin hava akımının 
sağlanması gerekiyor. Yerel seçim 
öncesinde adayların konuyla ilgili 
açıklamalar yapmasını bekliyoruz” 
açıklamasını yaptı. 

Bu şehir bizim, bu 
gençler ve gelecek bizim

Gaziantep’te gençlerimizi 
uyuşturucudan korumak için 
yapılması gereken sosyal farkındalık 
faaliyetlerinin maalesef hem yetersiz 
hem de hedeflenen etkinin çok 
altında olduğunu dile getiren Eğitim 
İş Şehitkamil Şube Başkanı Özkan 
Kurtboğan, “Uyuşturucunun gerek 

eğitim kurumlarımızdan gerek 
mahallelerimizden uzak tutulması 
için hem devletin hem STK’ların 
hem de halkımızın üzerine büyük 
sorumluluk düşüyor” diye konuştu.  

Kurtboğan, “Sanayileşen 
şehrimizde belki de önümüzdeki 
on yılların problemi olacak bu 
mevzuya kulak tıkayan, gözlerini 
kapatan bütün siyasi aktörlere 
tüm siyasetçilere yine eğitimin 
ışığıyla yön vermeye çalışan 
Eğitim iş Sendikası olarak buradan 
hatırlatmada bulunmak isteriz: 
kim seçilirse seçilsin biliniz ki bu 
şehir bizim, bu gençler ve gelecek 
bizim. Uyuşturucu ile mücadelede 
vazifemiz neyse biz yapmaya hazırız 
ve sizden ricamız bu bataklığı hep 
beraber kurutup meydanlarda 
dillendirerek bu konuyu gündem 
dışı tutmamanızdır. Bu siyaset dışı 
konuda birleşelim ki gücümüzü 
bu işten rant sağlayan tüm kan 
emiciler görsün” dedi.  Haber 
Merkezi 

Uyuşturucu ile mücadele konusu 
muhalefetin gündeminde de yok

Törer, “Binaların mesken olarak kiraya 
verilmesiyle elde edilen gelirlerin 2023 
yılı için 21 bin TL’lik kısmının istisna. 
Bu tutarın altında kira geliri elde 
edenlerin beyanname verme zorunluluğu 
bulunmuyor. Bu tutarın üzerinde gelir elde 
ettiği halde beyanda bulunmayan veya 
eksik beyanda bulunan mükelleflerin ise 
bu istisna tutarından yararlanamayacak” 
uyarısında bulundu. 

İnternet üzerinden beyanda bulunmak 
isteyen mükelleflerin, kullanıcı kodu 
veya e-Devlet şifresi ile “Hazır Beyan 
Sistemi” ne giriş yaparak beyannamelerini 
kolaylıkla verebileceklerini söyleyen 
Törer, “Gelir İdaresi Başkanlığınca, 
resmi kurumlar (nüfus idaresi, tapu 
vb.) bankalar, belediyeler ve benzeri 
kuruluşlardan alınan bilgilere göre 
Yıllık Gelir Vergisi Beyannamesi hazır 
olarak ekrana gelecektir. Mükelleflerimiz 
beyannamede yer alan bilgileri kontrol 
ederek, düzeltmelerini veya varsa gider 
ve indirimler gibi eklemelerini yaptıktan 
sonra beyannamelerini onaylayacaklar 
ve böylece vergi hesaplanarak sistem 
tarafından otomatik olarak tahakkuk 
ettirilecektir” açıklamasını yaptı. 

Mükelleflerin sistem üzerinden 
beyannamelerini 1 Mart – 1 Nisan 2024 
(31 Mart 2024 tarihinin hafta sonuna 
rastlaması nedeniyle) tarihleri arasında 7 
gün 24 saat gönderebileceklerini sözlerine 
ekleyen Törer, “2023 yılında elde edilen 
Kira Gelirlerine ilişkin  verilecek yıllık 
gelir vergisi beyannamesi üzerinden 
hesaplanan gelir vergisinin, 2024 yılının 
Mart ve Temmuz aylarında iki eşit taksit 
olmak üzere; birinci taksitin damga 
vergisi ile birlikte 1 Nisan (31 Mart 2024 
resmi tatile rastladığından) ikinci taksitin 
31 Temmuz  tarihine kadar ödenmesi 
gerekiyor. Ayrıca, yine Hazır Beyan 
Sistemi üzerinden “Anlaşmalı Banka 
Kartı-Kredi Kartı ile Ödeme” bölümünden 
ya da Başkanlığımıza bağlı veznelerden 
ödeyebilecekler” hatırlatmasında bulundu. 
Haber Merkezi

1 Nisan’a kadar beyanda 
bulunulması gerekiyor

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
sosyal medya hesabından yaptığı 
açıklamada 21 ilde uyuşturucu 
madde imalatçılarına ve sokak 
satıcılarına yönelik ’Narkoçelik-7’ 
operasyonu düzenlendiğini 
belirtti. Yerlikaya, Jandarma Genel 
Komutanlığı KOM Daire Başkanlığı 
koordinesinde düzenlenen 
operasyonlara İl Jandarma 
Komutanlıklarında görevli toplam 
bin 200 jandarma personeli 
katıldığını bildirdi. 

Bakan Yerlikaya; Hatay, Gaziantep, 
Antalya, Ağrı, Van, Muğla, Ordu, 

Tekirdağ, Erzincan, Diyarbakır, 
Ankara, Mersin, Kocaeli, Aydın, 
Kahramanmaraş, Bursa, Sakarya, 
Balıkesir, Aksaray, Bingöl ve 
Samsun’da gerçekleştirilen 
operasyonlarda, 930 kilogram 
uyuşturucu madde ve 35 bin adet 
uyuşturucu hap ele geçirilirken, 161 
zehir taciri ve sokak satıcısının da 
yakalandığını kaydetti.

Bazı illerde ele geçirilen 
uyuşturucu miktarı, yakalanan 
zehir taciri ve sokak satıcısı sayısı 
şöyle:

"Hassa Cumhuriyet Başsavcılığı 

koordinesinde Hatay İl Jandarma 
Komutanlığınca yapılan çalışmalar 
sonucu Hatay merkezli Gaziantep, 
Bursa ve Antalya’da düzenlenen 
operasyonlarda 13 bin 115 adet 
uyuşturucu hap ile muhtelif 
miktarda uyuşturucu madde 
ele geçirildi. 28 sokak satıcısı 
yakalandı.

Gürbulak Gümrük Muhafaza 
KİM ve Ağrı İl Jandarma 
Komutanlığınca yapılan 
operasyonda 47 kilogram 300 gram 
metamfetamin ele geçirildi. 1 zehir 
taciri yakalandı.

Gaziantep, Bursa ve Antalya’da 
28 sokak satıcısı yakalandı

Şubat ayında kentte 21 
bin aracın devri yapıldı

Yine Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Şubat ayı verilerine göre 
kentte 21 bin 13 aracın devri 
yapıldı. Devri yapılan 21 bin 13 
aracın 12 bin 673’ünü otomobil, 
417’sini minibüs, 59’unu otobüs, 
4 bin 87’sini kamyonet, 758’ini 
kamyon, 2 bin 280’ini motosiklet, 
33’ünü özel amaçlı araçlar ve 
706’sını traktör meydana getirdi.    

Şubat ayı itibariyle trafiğe 
193 bin 600 adet aracın kaydı 
yapılması ile beraber Türkiye’de 
trafiğe kayıtlı araç sayısı 29 milyon 

142 bin 942’ye çıktı. Trafiğe kayıtlı 
taşıtların yüzde 52,9'u otomobil, 
yüzde 17,9'u motosiklet, yüzde 
15,6'sını kamyonet, yüzde 7,5'i 
traktör, yüzde 3,3'ü kamyon, 
yüzde 1,8'i minibüs, yüzde 0,7'si 
otobüs ve yüzde 0,3'ü ise özel 
amaçlı taşıtlar oldu. 

Geçen ay ülke genelinde 847 
bin 

861 aracın devri gerçekleştirildi
Geçen ay ülke genelinde 847 bin 

861 aracın devri gerçekleştirildi. 
Devri yapılan araçların yüzde 
67,6'sını otomobil, yüzde 
15,5'ini kamyonet, yüzde 8,8'ini 

motosiklet, yüzde 3,1'ini traktör, 
yüzde 2,4'ünü kamyon, yüzde 
1,8'ini minibüs, yüzde 0,6'sını 
otobüs ve yüzde 0,2'sini özel 
amaçlı taşıtlar oluşturdu.

Trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı 
bir önceki aya göre yüzde 9,3 
azaldığı tespit edildi. Traktörde 
yüzde 59,4, motosiklette yüzde 
40,5 artış yaşanırken, özel amaçlı 
taşıtta yüzde 38, kamyonette 
yüzde 32,2, otomobilde yüzde 
32,1, minibüste yüzde 24,1, 
kamyonda yüzde 22,6 ve otobüste 
ise yüzde 15,7 oranında bir 
gerileme yaşandı. Haber Merkezi

Araç sayısı 670 bini geçtiAraç sayısı 670 bini geçti
Sanayi ve ticaret şehri Antep’te son 

yıllarda sıkça görülen intihar vakaları 
“Neler oluyor” dedirtti.

Türkiye’nin yanı sıra Güneydoğu 
Anadolu Bölgesi’nin en önemli kentleri 
arasında yer alan, yıllık 10 milyar doların 
üzerinde ihracat gerçekleştirerek ülke 
ekonomisine önemli katkılar sunan ve 
2,5 milyon kişinin yaşamını sürdürdüğü 
Antep’te son dönemde yeniden artış 
gösteren intihar vakaları korkutucu 
boyutlara ulaşmaya başladı. Haber 
Merkezi 

Kentte intihar 
vakaları artmaya 

başladı

YÖK, yurt dışı yükseköğretim kurumlarına 
kayıtta YKS puan şartı getirdi. Tıp, Hukuk, 
Mimarlık, Mühendislik, Öğretmenlik, Diş 
Hekimliği ve Eczacılık okumak isteyen 
kişiler, Türkiye'de YKS sınavına girmesi ve 
okuyacakları bölümü kazanması gerekecek.

Yükseköğretim Kurulu (YÖK) Başkanlığı, 
'Yurtdışında Yükseköğretim Diplomaları 
Tanıma ve Denklik Yönetmeliği'nde değişik 
yaptı.  

15 Mart'ta Resmi Gazete'de yayımlanan 
değişikliğe göre; yurt dışı yükseköğretim 
kurumlarına kayıtta YKS puan şartı geldi. 

Değişikliklerle ortaya çıkan en önemli sonuçlar 
şöyle sıralandı:

Tıp, Hukuk, Mimarlık, Mühendislik, 
Öğretmenlik, Diş Hekimliği ve Eczacılık 
okumak isteyen öğrencilerin YKS (Türkiye'deki 
Üniversite Sınavı) sınavına girmesi ve 
okuyacakları bölümü kazanması gerekecek. 
Aksi takdirde hiçbir şekilde denklik almaları 
mümkün olmayacak yurt dışından aldıkları 
diploma Türkiye'de geçersiz sayılacak.

Ayrıca tüm alanlarda eğitim görecek 
öğrencilerin kayıt yaptırdıkları okullar en az 
iki sıralama listesinde (Örneğin The Guardian 
ve Times Higher Education gibi) ilk 1000 
içerisinde olmaları gerekecek. Aksi takdirde 
öğrenciye denklik verilmeyecek ve yurt 
dışından aldıkları diploma Türkiye'de geçersiz 
olacak.

Bugünden (15 Mart 2024) geçerli olmak üzere, 
orta öğrenimlerini Türkiye'de tamamlayıp 
YKS kılavuzuna göre Türkiye'de belirli bir 
başarı sıralaması şartıyla kayıt yaptırılabilen 
programları yurt dışında okumayı 
planlayanların, yurt dışındaki programa kayıt 
oldukları yıla ait ÖSYM tarafından yapılan 
merkezi yerleştirme sınavında ilgili program 
için aranan sıralama dilimine girmeleri şartı 
aranacak.

Buna ilişkin belge, başvuru belgeleri arasına 
eklenirken başvuru esnasında kuruma ibraz 
edilecek. YKS'ye girmeyen ve girdiği halde ilgili 
program için aranan başarı dilimine giremeyen 
adayların denklik başvuruları reddedilecek.

Denklik şart haline getirildi
Yönetmelikle birlikte “Komisyonun gerekli 

görmesi halinde, tanıma veya denkliği için” 
ibaresi “Denklik” şeklinde, “istenebilir” ibaresi 
“istenir” şeklinde değiştirilerek, denklik şartı 
getirildi.

Bu tarihten sonra kayıt yaptıranlar açısından 
geçerli olmak üzere, ortaöğrenimini hangi 
ülkede tamamladığına bakılmaksızın tıp 
doktorluğu, diş hekimliği, eczacılık ve hukuk 
programlarından yapılan denklik başvuruları, 
eğer adayın mezun olduğu yükseköğretim 
kurumu, öğrenime başlanılan yıl YÖK 
tarafından kabul edilen sıralama kuruluşlarının 
yaptığı dünya üniversite sıralamalarının en az 
ikisinde, ilk binde yer alan bir yükseköğretim 
kurumu değilse adayın denklik başvurusu 
reddedilecek.

Dünya üniversite sıralamalasında olma şartı
Yine bu tarihten sonra kayıt yaptıranlar 

açısından geçerli olmak üzere, tıp doktorluğu, 
diş hekimliği, eczacılık ve hukuk başvurularıyla 
ilgili özel hüküm ile orta öğrenimini Türkiye'de 
tamamlayanlara ilişkin özel hükümler saklı 
kalmak üzere, öğrenime başlanılan yıl YÖK 
tarafından kabul edilen sıralama kuruluşlarının 
yaptığı dünya üniversite sıralamalarının en 
az üçünde ilk 400'lük dilim içerisinde yer 
alan yükseköğretim kurumlarından alınan 
diplomalara, yönetmeliğin diğer hükümleri 
saklı kalmak kaydıyla Seviye Yeterlik ve 
Belirleme Sistemi uygulanmaksızın denklik 
işlemi yapılacak. Bianet

Yurt dışında okumanın 
şartları zorlaştırıldı

Özel okulların derslik sayısının, temel 
eğitimde ilköğretim kademesi hariç 
hemen her kademede devlet okullarının 
derslik sayısını geride bıraktığı belirlendi. 
En çarpıcı fark ise lise kademesinde 
yaşandı.

MEB’in, “Sayılarla Eğitim” isimli 
çalışmasına göre; özel okulların derslik 
sayısı, devlet okullarındakini geride 
bıraktı.

Milli Eğitim Bakanlığı’nın (MEB), 
“Yükümüzü alıyor” savunmasıyla 
yaklaştığı özel okulların sayısı yıllar 
itibarıyla katlanarak arttı. Türkiye’de 
yalnızca 2016 yılında bin 777 yeni 
özel okul açıldı. İktidar, “Kontrolsüz 
çoğalıyorlar” eleştirilerini göz ardı ederek 
eğitimde özel sektörün payının artırılması 
için girişimlerini her geçen yıl biraz daha 
artırdı.

BirGün'den Mustafa Bildircin'in 
haberine göre; Bakanlığın, “Sayılarla 
Eğitim” isimli çalışması ise eğitim 
alanında sermayeye açılan alanın 
büyüklüğünü bir kez daha gözler 
önüne serdi. 2002-2003 eğitim öğretim 
döneminde okulöncesi kademesinde 
özelde 5 bin 227 olan derslik sayısı, 2022-
2023 eğitim öğretim döneminde 31 bin 
524’e kadar fırladı. Devlet’e ait okulöncesi 
kurumlarının derslik sayısı ise özellerin 
gerisinde kalarak 28 bin 281 olarak 
kaydedildi.

Özeldeki derslik sayısı 
devlet okullarını geçti


